
  

 

 

    

 

ПОСТОЯННА КОМИСИЯ ПО ТРАНСПОРТ И ПЪТНА БЕЗОПАСНОСТ 

 

                                                         ПРОТОКОЛ № 23 

от заседанието на Постоянната  Комисия по транспорт и пътна 

безопасност 

 проведено на  04.09.2020 г. 

Днес, 04.09.2020 г. oт 12:30 часа, онлайн, чрез платформата CISCO 
Webex Meeting и излъчвано във фейсбук страницата на СОС се проведе 
заседание на Постоянната Комисия по транспорт и пътна безопасност. 
Заседанието беше открито от председателя на комисията – г-н Карлос 
Контрера в 12:30 часа . 
При направената проверка на кворума беше установено, че присъстват 
9 общински съветници, поради което заседанието може да бъде 
проведено. Списъкът на присъстващите членове на комисията е 
приложен към протокола – Приложение № 1. 
Членовете на комисията гласуваха Дневния ред, както следва: 
 

Общо гласували: 
в т.ч.: 

9 

За 9 

Против няма 

Въздържали се няма 

По-късно в заседанието се включиха Зафир Зарков,Борислав 

Бориславов и Алъоша Даков. 

Въз основа на гласуването комисията реши: 

        Приема дневния ред за заседанието на комисията. 

Приетият дневен ред е приложен към протокола – Приложение № 2. 

 
По т. 1 от дневния ред:  

СТОЛИЧНА ОБЩИНА 

СТОЛИЧЕН ОБЩИНСКИ СЪВЕТ 

1000 София, ул. Московска № 33, Тел. 93 77 591, Факс 98 70 855, e-mail: info@sofiacouncil.bg, http://www.sofiacouncil.bg 
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Относно: Доклад с рег. № СОА20-ВК66-6831/20.08.2020г. относно 
приемане на годишен отчет за касовото изпълнение на бюджета на 
Столична община към 21.12.2019г. с вносител Йорданка Фандъкова-кмет 
на СО. 
Г-н Барбалов докладва точката. 
Г-н Паргов отправи въпрос как се е променило качеството на живот на 
хората при рекордния бюджет на СО за миналата година.Той няма 
забележки по това как е съставен бюджета технически, по думите му е 
изготтвен професионално ,но от гледна точка на резултатите за 
качеството на живот в Столицата, той не е изпълнил целите си, има 
провал в бюджетната политика и групата на БСП няма да го подкрепят. 
Г-н Барбалов взе отношение по изказването на г-н Паргов. 
Въз основа на състоялите се разисквания по Доклада, бяха взети 
следните решения: 

Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение. 

Общо гласували: 
в т.ч.: 

9 

За 5 

Против 1 

Въздържали се 3 

 

Поименно гласуване: 

1. КАРЛОС КОНТРЕРА ЗА 

2. ЗАФИР ЗАРКОВ - 

3. КАЛОЯН ПАРГОВ ПРОТИВ 

4. ХРИСТИАН ПЕТРОВ ЗА 

5. БОРИСЛАВ БОРИСЛАВОВ - 

6. ДИМИТЪР ВУЧЕВ ЗА 

7. ВАНЯ ТАГАРЕВА ЗА 

8. РАДОСЛАВ ВЛАХОВ ЗА 

9. ВЛАДИСЛАВ ПАНЕВ ВЪЗДАРЖАЛ СЕ 

10. СИМЕОН СТАВРЕВ ВЪЗДАРЖАЛ СЕ 

11. БОРИС БОНЕВ ВЪЗДАРЖАЛ СЕ 

12. АЛЬОША ДАКОВ - 

13. МИХАИЛ СТАВРЕВ - 

 

https://www.sofia.bg/documents/20182/7179281/2020-06-19-+%D0%94%D0%BE%D0%BA%D0%BB%D0%B0%D0%B4+%D0%97%D0%B0%D1%80%D0%BA%D0%BE%D0%B2_N.pdf/1caa0b30-3d21-4c81-958b-ce5faaa74a5a
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По т. 2 от дневния ред:  

Относно: Доклад с рег. № СОА20-ВК66-5575/10.07.2020г. относно 
приемане от Столичния общински съвет на проект на Наредба за 
градската среда на Столична община с вносители Силвия Христова –
общ. съветник и арх. Здравко Здравков-гл. арх.на СО 

Г-жа Бойка Къдрева докладва точката. 

Г-н Борис Бонев изрази становище , че подкрепя изработването на 
Наредба за градската среда , но има критики по две основни 
направления – първото е ,че липсва яснота по отношение на 
санкционно-контролната част при прилагането на Наредбата , според 
него чл.27 трябва да се промени и глобите да бъдат завишени. Той 
изчете предложението си за промяна. 

Второто е подхода за приемане и налагане на правилата в тази 
Наредба. Подхода на повечето европейски столици ,които са пример за 
красива градска среда е цялостен, включва цялостен анализ, не е 
работено на парче. Според него една завършена Наредба, отговаряща 
на всички стандарти не може да бъде изработена само от служителите 
на СО, трябва голям ресурс и  експертна помощ отвън. 

Г-жа Къдрева коментира изказването на г-н Бонев. 

Г-н Бонев се изказа по отношение на номерата, които се поставят върху 
сградите за оказване на административни адреси. Той е на мнение, че 
особено в по-новите квартали такива табели и липсват или са налице 
редица образци, които са под меко казано отчайващо кичозни, според 
него  в наредбата не е вменено задължение на собствениците и на 
инвеститорите първо да поставят подобни номера оказващият 
административния адрес и второ да ги поддържат. Той също така 
попита каква е обвързващата сила на настоящите правила спрямо 
частните инвеститори и изискванията за вписване в градската среда по 
тези стандарти, които се обсъждат, защото практически ще се стигне до 
една непрекъсната колизия между строители и инвеститори и 
направление „Архитектура и градоустройство“ в сферата, която и 
господин Бонев засегна, именно поставяне на пощенски кутии на 
осветителни тела и т.н. 

Г-жа Къдрева отговори на поставените въпроси. 

Председателят на комисията предложи доклада да не бъде подлаган на 
гласуване днес, дискусията да продължи ,като той и г-н Бонев да 
отправят предложенията си до вносителите.  
Г-н Бонев и г-н Зарков заявиха, че подкрепят предложението. 
Г-н Зографски се изказa ,че тази наредба е крайно необходима, но че 
трябва да се вземе пример от градове като Виена, Прага , Любляна 

https://www.sofia.bg/documents/20182/8616329/2020-06-18-%D0%9F%D1%80%D0%BE%D0%B5%D0%BA%D1%82+%D0%BD%D0%B0+%D0%9D%D0%B0%D1%80%D0%B5%D0%B4%D0%B1%D0%B0+%D0%B7%D0%B0+%D0%BE%D1%80%D0%B3%D0%B0%D0%BD%D0%B8%D0%B7%D0%B0%D1%86%D0%B8%D1%8F+%D0%BD%D0%B0+%D0%B4%D0%B2%D0%B8%D0%B6%D0%B5%D0%BD%D0%B8%D0%B5%D1%82%D0%BE-%D0%91%D0%91.pdf/758ed197-dcc5-4a40-9d68-4346db07c763
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,които са разработили единен стандарт за градска среда и имат 
цялостен подход.  
Г-н Контрера помоли Г-н Зографски да изпрати кратък синтез на 
изказването си и предложенията си.  
Комисията отложи гласуването по точката. 

 

По т. 3 от дневния ред:  

Относно: Доклад с рег. № СОА20-ВК66-5779/1/20.07.2020 г. Относно 
план за действие за 2020г. към Стратегия за достъпна градска среда за 
всички на територията на Столична община 2018-2022г. с вносител 
Албена Атанасова –зам.кмет на СО. 

Г-жа Минка Йовчева докладва точката. 

Г-н Бонев отправи своите забележки към представителя на вносителя. 
Първо за внасянето на документа в машинно-четим вид, като настоява  
ако не се внасят в този вид да не бъдат разглеждани от комисията. 
Отделно той смята за абсолютно недопустимо септември месец да се 
гледа план за същата година, обикновено пановете за действие за да 
могат да бъдат контролирани и изпълнявани следва да се приемат 
преди годината за която важат. Също така г-н Бонев е на мнение, че 
това което се представя, например в сектор Транспорт и градска 
мобилност е напълно неактуално. Като посочи кои са проблемите. Той 
призова да не се подкрепя плана , докато не се отстранят пропуските. 

Г-н Контрера поясни ,че част от обектите ,които г-н Бонев цитира, са 
посочени коректно от вносителите , в последна графа е отбелязано ,че 
предстои обявяване на общ. поръчки или изпълнение и т.н., но има и 
неща ,които трябва да бъдат коригирани. 

Въз основа на състоялите се разисквания по Доклада, бяха взети 
следните решения: 

Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение. 

 

 

Общо гласували: 
в т.ч.: 

11 

За 7 

Против 1 

Въздържали се 3 

 
 
 
 
 

https://www.sofia.bg/documents/20182/8616329/2020-06-18-%D0%9F%D1%80%D0%BE%D0%B5%D0%BA%D1%82+%D0%BD%D0%B0+%D0%9D%D0%B0%D1%80%D0%B5%D0%B4%D0%B1%D0%B0+%D0%B7%D0%B0+%D0%BE%D1%80%D0%B3%D0%B0%D0%BD%D0%B8%D0%B7%D0%B0%D1%86%D0%B8%D1%8F+%D0%BD%D0%B0+%D0%B4%D0%B2%D0%B8%D0%B6%D0%B5%D0%BD%D0%B8%D0%B5%D1%82%D0%BE-%D0%91%D0%91.pdf/758ed197-dcc5-4a40-9d68-4346db07c763
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Поименно гласуване: 

1. КАРЛОС КОНТРЕРА ЗА 

2. ЗАФИР ЗАРКОВ ЗА 

3. КАЛОЯН ПАРГОВ - 

4. ХРИСТИАН ПЕТРОВ ЗА 

5. БОРИСЛАВ БОРИСЛАВОВ ЗА 

6. ДИМИТЪР ВУЧЕВ ЗА 

7. ВАНЯ ТАГАРЕВА ЗА 

8. РАДОСЛАВ ВЛАХОВ ЗА 

9. ВЛАДИСЛАВ ПАНЕВ ВЪЗДАРЖАЛ СЕ 

10. СИМЕОН СТАВРЕВ ВЪЗДАРЖАЛ СЕ 

11. БОРИС БОНЕВ ПРОТИВ 

12. АЛЬОША ДАКОВ ВЪЗДАРЖАЛ СЕ 

13. МИХАИЛ СТАВРЕВ - 
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Поради изчерпване на дневния ред председателят закри заседанието в 

14:00 ч.  

04.09.2020 г. 

   

 

 

 

 

 Изготвил: 

 
 

Виолета 
Захариева 

Юрисконсулт П 
  

Председател на 
Постоянната Комисия по 
транспорт и пътна 
безопасност 

Карлос Контрера 
П 

            
   

Зам.Председател на 
Постоянната Комисия по 
транспорт и пътна 
безопасност Зафир Зарков П 
            

   
Зам.Председател на 
Постоянната Комисия по 
транспорт и пътна 
безопасност Калоян Паргов П 
            

   


